



Date: 21st February, 2024.

Subject: Crown Feria 2024.
Thursday: 22nd February, 2024.

Dear Parents,

Exciting News! Our Feria event is all set to be a blast, packed with fun and entertainment for everyone!

For **Pre-KG and Grade 3 - 12** students, the school day will proceed as usual, starting at **07:30 am**. Note that bus services will be available for these students. Dispersal for students is scheduled for **11:30 am**.

Parents, please note that students from **KG1 – Grade 2** will not have regular classes on this day. They are expected to report to school at **02:00 pm**. Note that buses will not be provided for these grades.

Students of **Grades 3 - 12** will get an exclusive peek to explore the Feria stalls and games during designated time slots throughout the school day. We encourage parents to send money with their children so they can enjoy the various stalls. These students can attend again in the afternoon along with their friends and family to take advantage of the many offers we have.

We want to emphasize that every element of this day, including valet parking, slides, soapy football (**Boys section: Please carry extra clothes for the soapy football**), planetarium, games, Petting Zoo, camel and pony rides, food, entertainment and stalls are entirely organized and led by our students. We encourage parents to come with their friends and family to help students make a profit and become future entrepreneurs. **Please be aware that none of the profits generated from the Feria will go to the school.**

Note:

- **The main entrance to the Feria is through Gate 3.**
- **Valet parking services are available for parents.**
- **Self-parking area located at the sand area near Gate 5.**

Join us for a day filled with laughter, excitement, and unforgettable memories. See you there!

Best regards,

Dr. Kishor Pillai
Director/Principal

الموضوع: مهرجان كراون 2024 في يوم الخميس 22 فبراير 2024.

أولياء الأمور الأعزاء:

يسعدنا الإعلان عن الاستعداد لمهرجان كراون المليء بالمرح والترفيه للجميع!

سيبدأ اليوم الدراسي لطلبة مرحلة ما قبل الروضة والصفوف من الثالث وحتى الثاني عشر من **07:30 صباحًا**، ستتوفر الحافلات المدرسية لهذه الصفوف كالمعتاد، سيكون موعد مغادرة الطلبة في تمام الساعة **11:30 صباحًا**.

سيحضر طلبة الروضة الأولى وحتى الصف الثاني في هذا اليوم إلى المدرسة في تمام الساعة **02:00 ظهرًا**، نحيطكم علمًا بأن الحافلات المدرسية لن تتوفر في هذا الوقت للطلبة.

سيوزر طلبة الصفوف من الثالث وحتى الثاني عشر خيم المهرجان خلال فترات زمنية محددة أثناء اليوم الدراسي، نشجع أولياء الأمور على إرسال مبلغ من المال مع أبنائهم حتى يتمكنوا من الاستمتاع بالأنشطة المختلفة، يمكن لهذه المراحل الحضور مرة أخرى في فترة ما بعد الظهر للمشاركة في جميع فعاليات المهرجان.

نفخر بأن جميع الأنشطة والفعاليات من خدمة صف السيارات والألعاب والطعام والترفيه، تم تنظيمها وإدارتها بشكل كامل من قبل طلبتنا، لذلك مشاركتكم وحضوركم سيحجج الطلبة على إنجاح هذا الحدث.

سيتضمن المهرجان العديد من الأنشطة الممتعة مثل: الزحاليق والقبة السماوية وحديقة الحيوانات الأليفة وركوب الجمال والحصان، لقد قمنا بتنظيم ألعاب فريدة مصممة لكل من الطلاب والطالبات، لقسم البنين ملعب كرة القدم الصابوني وركوب السيارات الكهربائية فهي بلا شك تجربة فريدة وحماسية، **(يرجى إحضار ملابس إضافية لملاعب كرة القدم الصابوني)**، أما لطلبة باقي المراحل فإن لعبة الزحاليق ستبقيهم مستمتعين بها منذ الصباح.

هذه التجربة هي بمثابة تشجيع للطلبة ليصبحوا رواد أعمال في المستقبل، ويرجى العلم بأن أي دخل مادي ناتج عن أنشطة المهرجان سيعود للطلبة ولن تستفيد المدرسة من هذا الدخل أبدًا.

ملاحظة:

- المدخل الرئيسي لفعاليات المهرجان هو من خلال البوابة رقم 3.
- ستتوفر خدمة صف السيارات لأولياء الأمور.
- ستتوفر منطقة صف السيارات الذاتية في المنطقة الرملية بالقرب من البوابة رقم 5.

ندعوكم للانضمام إلينا وقضاء يوم مليء بالفرح والحماس والذكريات التي لا تنسى!